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Skolebestyrelsesmøde 6 
Onsdag den 23. februar 2022 kl. 17.00 – 19.30 i Pusterummet på Langsøskolen 

Mødeleder:  

Deltagere: 

Afbud: Desiree og Karina 

 

Dagsorden  

Nyt fra elevrådet  

17.00 – 17.10 

Referat 

Elevrådet er ikke så velfungerende lige nu. Primært på grund af Corona blandt elever og 

lærere og restriktioner for skolegang.Elevrådet er desværre ikke rigtig kommet  igang igen. 

Det kommer vi til at handle på.  

 

Nyt fra skoleleder 17.10 – 17.30 

Info / bilag 

Nyt fra skoleleder 

• BUU invitation 

• Coronainformation 

• Indkøb lasercutter 

• Skolebestyrelsesseminar den 12 eller 26. marts 

• Fotografering 

• Elevtal kommende skoleår 

• Dialogmøde 25. januar 

 

Referat 

BUU arbejder lige nu på en opgave fra gammel udvalg om takster og tildelinger. Der er pt ikke 

lagt op til besøg hos os. 

Det har været en voldsom periode, hvor vi på et tidspunkt oppe på 31 syge medarbejdere. Nu 

er vi ved at være på et “normalt” niveau og eksempelvis samles elever igen til morgensang fra 

næste uge.  

Lasercutter er blevet monteret og står i området ved FAB LAB. 

Tilmeldingsmulighed til skolebestyrelsestemadag kommer ud. Der er virtuel deltagelse 

Vedrørende skolefotografering. Skal vi gøre noget andet? Vi har fået 2 henvendelser på, at det 

er for dyrt. Vi har en aftale på en gang mere, men vi er åbne for andre muligheder. 
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Elevtal: På nuværende tidspunkt ser det ud til 4 kommende 7. klasser - lidt flere elever end på 

dette års 7. klasser. I kommende 0. klasse er der 14 - 16 elever. 

Der blev bla. arbejdet med nogle af skolebestyrelsens principper og resultaterne vil blive 

præsenteret på et bestyrelsesmøde senere.  

 

Bespisningsordning sportselever 

17.30 – 17.50 

Info / bilag 

- Orientering 

- Coronaudfordring 

- Drøftelse om fremtidig model 

Referat 

Status fra eleverne er at under Corona har der ikke været mulighed for særlige ønsker, og der 

har været individuelle anretninger, som ikke har været populære hos eleverne. 

En mulighed for forbedring kunne være at vi får et produktionskøkken på skolen. Det er ret 

dyrt, så det skal vi have skoleafd. til at prioritere. Eliteafd. arbejder på sagen. 

Forslag om at eleverne kunne inddrages i produktionen a la efterskolerne. Hvor de både bliver 

inddraget i planlægning, fremstilling og salg 

Det er vurderet at det nuværende lokale samt de 2 tilstødende depoter. 

Økonomisk skal eliteeleverne stadig kunne købe maden til samme pris som nu. 

Der kan arbejdes videre med kvaliteten af den mad de får nu, hvor eleverne evt. inddrages. 

Der kan også arbejdes videre på den pædagogiske vinkel, hvor elever inddrages. 

Mette L og Keld mødes og ser på muligheder for pædagogisk aktivitet omkring madlavning og 

fonde til tilskud. 

 

Budget 

17.50-18.20 

Info / bilag 

- Intro til bærer og årsbudget - eventuelt med en kobling til pædagogiske 

prioriteringer 

- Sikring af den fælles skole med forældre som en vigtig aktør 

- Et hængeparti som vi ikke har dyrket tilstrækkeligt de sidste år  

- Andre ideer/ønsker til prioritering 

- Hvad vil bestyrelsen gerne drøfte under overskriften Økonomi? 

- Budgetstatus.xlsx  

- Bærer budget Aula 2022.xlsx 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1iv4wJUgP4mHDoEFXE0poEpvX_h11iJn_/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/12lgiFWjr8cGm6t5FP40unN_gm1H1lfDI/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true


 

 

3 

 

Referat 

Ledelsen kunne sammen med medarbejderne udarbejde forslag til social aktivitet, der fokusere 

på fællesskab for alle elever samt bringer forældre tættere på skolen. 

Vigtigt at skolens sociale kit prioriteres. 

 Johnny og Keld arbejder videre i budgetudvalg 

 

Godkendelse af timetalsfordeling kommende skoleår + tidsplan for fagfordeling 

18.30 – 18.50 

Info / bilag 

- Introduktion 

- Hvilke handlemuligheder har bestyrelsen 

- Særligt omkring dansk/engelsk/matematik 

- Drøftelse 

- Beslutning 

- Kopi af 220113 Tidsplan fagfordeling og skemaplanlægning 22/23.docx 

- 200116-timetalsoversigt-22-23-ua.pdf 

 

Referat 

Drøftelse af timetalsplan. 

Bestyrelsen beslutter, at der skal tages afsæt i Undervisninsministeriets vejledende timetal. 

Vi kender endnu ikke betingelserne for at søge om en kortere skoledag, men forventer at 

skoledagen til næste skoleår vil have en længde, der svarer til dette skoleår. 

Det undersøges, om en del af de faglige prioriteringer for kommende år kan være 

opprioritering af de kreative fag. 

På bestyrelsesmøde i maj eller juni orienteres om hvilke faglige prioriteringer, der er blevet 

lagt ind i elevernes skemaer. 

 

Pilotforsøg med Førskole 

18.50 – 19.05 

Info / bilag 

- Orientering om forsøget 

- Drøftelse 

Skoleafdeling ønsker, at bestyrelserne svarer på spørgsmålene, så vi har bestyrelsernes input, 

når vi evaluerer pilotforsøget med førskole. Spørgsmålene skal ikke drøftes på mødet, men på 

et senere tidspunkt. 

https://docs.google.com/document/d/1BaERqJ3fsDemH5kVlo2sOgmzn2jOqeR4/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/13HDaWxB6cvVbuB_AVKsJ00OpoTwPJZLf/view?usp=sharing
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- Hvilke generelle betragtninger har I som bestyrelse ift. førskole og den gode 

overgang? 

- Hvad er ud fra et forældreperspektiv vigtigt ift. de udvidede 

førskoleaktiviteter? 

- Er der noget I i bestyrelsen skal have særligt opmærksomhed på i 

førskoleforsøget? 

- Er der andet der kræver særlig opmærksomhed? 

 

Referat 

Orientering ved Berit. Modellen for i år bliver forholdsvis lille. Børnehavegrupper fra 

Bakkegården og Midtbyen kommer på besøg og bruger lokaler på skolen fra 1. maj til 

sommerferien. 

Vi kommer også til at bruge tiltaget som en profilering af indskolingen. 

Drøftelse i bestyrelsen om risici ved “før-sfo”. Opmærksomhed på at før-sfo ikke bliver til en 

spareøvelse på sigt. 

Bestyrelsen orienteres løbende og ovenstående spørgsmål fra Skoleafdelingen besvares 

senere. 

 

Præsentation af udkast til princip for lektier 

19.05 – 19.25 

Info / bilag 

- Præsentation 

- Drøftelse 

- Princip for lektier - udkast februar 2022.docx 

 

Referat 

Generelt et fint udkast fra arbejdsgruppen. 

Gruppen laver justeringer, og derefter ledelse og medarbejderdrøftelse. 

Justeringer: 

- tydelighed om plan for udbredelse og evaluering 

- tydeliggørelse af at der skal vælges én platform til præsentation 

Ledelsen laver plan for implementering af dette princip. 

 

Eventuelt 

19.25 – 19.30 

Evt. HB-Cares principper for kørsel i ferier? Max-tid på kørsel?? Kender forældre til elever i 

buskørsel principperne - hvordan klager de evt. over for lang tid til transport. Keld undersøger 

med serviceniveau og om Skoleafdelingen bør melde det tydeligere ud. 

https://docs.google.com/document/d/1oUjvQGkWNrNQb2m--y8Z4N9RH0ips1fS/edit?usp=sharing&ouid=116281443183738467890&rtpof=true&sd=true
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Kommende punkter 

- Medicinhåndtering 

- Udkast til nyt princip om lektier 

- Handleplan ud fra tre principper - forældremøder, skolehjem og nye elever 

- Videre med produktionskøkken 

- Budgetprioriteringer 

- Fab Lab - præsentation 

- Maj/juni - timetalsprioriteringer 

  

 

Kommende mødedatoer 

 


